
 

 

      

           
 

 
 
Motie LED verlichting buitensportaccommodaties 
 
De gemeenteraad van Zevenaar, in vergadering bijeen op 2 november 2022, gehoord de 
beraadslagingen over meerjarenbegroting 2022-2026; 
 
Constaterende dat: 
 

1. De energieprijzen dit jaar enorm zijn gestegen; 
2. Sportverenigingen hier veel last van ondervinden. 

 
Overwegende dat: 
 

1. Oude buitensportverlichting laten vervangen door LED-verlichting een besparing oplevert 
van ongeveer 30%; 

2. Deze verduurzaming direct financieel resultaat biedt en een terugverdientijd heeft van 
minder dan 4 jaar; 

3. Deze investeringen kunnen worden meegenomen bij toekomstige veranderingen van 
sportpark Hengelder. 

4. Er ook buitensportaccommodaties zijn die niet onder beheer van Ataro vallen. 
 
Roept het college op: 
 

1. Een inventariserend onderzoek in te stellen gericht op het in beeld brengen van: 
a. Alle niet-LED-verlichting van buitensportaccommodaties in beheer bij Ataro. 
b. De mogelijkheden om deze verlichting te vervangen door led verlichting inclusief de 

benodigde investering. 
c. De mogelijkheden om de door led verlichting gerealiseerde besparing ten goede te 

laten komen van de verenigingen. 
d. De mogelijkheden om buitensportaccommodaties niet in beheer bij Ataro te 

ondersteunen bij vervanging van niet-LED-verlichting. 
2. Op basis van het onderzoek uiterlijk Q2 2023 met een raadsvoorstel te komen. 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 



 

 

 
 
Zevenaar, 2 november 2022 
 
C.P.J.M. van Aken, GroenLinks Zevenaar, 
E. Vernes, Lokaal Belang, 
N. Niebuur-Sluiter, PvdA Zevenaar, 
P.A. Vos, VVD Zevenaar, 
P.M.W. Pollmann, D66 Zevenaar, 
J. de Nooij, CDA Zevenaar. 
 
 

 
Deze motie is met algemene stemmen aangenomen in de raadsvergadering van 2 november 2022.  
 
 
 
De griffier,    De voorzitter, 
I.M. van Dijk    L.J.E.M. van Riswijk 
 
 


